
Rozwiązania proponowane przez Komisje są bardzo niepokojące dla wielu odbiorców ciepła – w 
szczególności dla mieszkańców. 

Przy działaniach związanych z obniżeniem emisji CO2 (dwutlenku węgla) nie bierze się pod uwagę 
bardzo wielu innych działań prowadzonych przez przedsiębiorstwa.  

Firma nasza, w ostatnich kilkunastu latach dokonała wielu inwestycji.  

Większość inwestycji wykonano dzięki bardzo zaawansowanej i efektywnej współpracy polsko-
niemieckiej. 

Doprowadziły one do bardzo dużego zmniejszenia emisji zanieczyszczeń w rejonie przygranicznym– 
patrz www.zpec.com.pl. 

Wykonane już działania powinny być uwzględniane przy planach związanych z CO2. 

Działania te powinny również uwzględniać charakter i wielkość przedsiębiorstw (możliwości 
ekonomiczne).  

Firma nasza planuje kolejne inwestycje. Cała procedura formalno-prawna oraz uzyskanie środków 
finansowych wymaga czasu.  
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